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Zimowe mercato znajduje się już za półmetkiem. Na razie Giallorossi

wypożyczyli jedynie do Bari młodego Tallo. O tym, że nie będzie większych

ruchów w tej sesji transferowej wiedzieliśmy od dawna. Dziś potwierdził

wszystko ponownie dyrektor Claudio Fenucci, który udzielił wywiadu dla 

Sky Sport.

 

Są bliskie jakieś operacje w mercato?

- Powiedzieliśmy już jakiś czas temu, że zespół jest w porządku. Jesteśmy

przekonani co do jakości tej grupy i zadowoleni z pracy wykonanej do tej pory.

Sądzę, że nie będzie nowości jeśli chodzi o nasze mercato.

 

Mówi się o sprzedaży Marquinho w najbliższym czasie. Wydaje się, że jacyś

wysłannicy z Barcelony obserwowali z bliska Marquinhosa.

- Roma posiada projekt techniczny o długiej perspektywie i wszyscy zawodnicy

znajdujący się w kadrze będą jego częścią także w przyszłości. Na tą chwilę nie ma

żadnego zamiaru zmiany strategii. Chcemy się rozwijać, inwestować, stawiać na

młodych, aby stać się stabilnie konkurencyjnymi w przyszłości. Budujemy kadrę,

aby być konkurencyjnymi od razu i znajdować się na stałe na czołowych pozycjach

w lidze.

 

Więc Marquinhos zostaje, a Marquinho odchodzi?

- Na tą chwilę nikt nie odchodzi, wszyscy zostają.

 

Nie będzie nawet najmniejszych operacji w tym oknie transferowym?

- Trzeba byłoby znajdować się w głowach Baldiniego i Sabatniego, jednak nie mamy

w planach większych zmian.

 

Zeman jest więc stabilny na ławce Romy?

- Tak, oczywiście, zawsze był, także w przeszłości.
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